
Voorzitter, wethouders, collega’s en alle andere belangstellenden,

De Begroting 2023 die nu voorligt, zien wij zoals ook al genoemd tijdens de 
behandeling van de Kadernota, als het “financiële spoorboekje” van Heiloo.

Wij danken onze controller met zijn ambtelijke ondersteuning, die ons ook deze 
keer een goed leesbare begroting heeft voorgelegd, die helder is toegelicht.

In deze begroting is het Uitvoeringsprogramma en de financiële consequenties 
daarvan door middel van een stelpost meegenomen.

Dankzij de goede toelichting van onze controller over hoe het bedrag van deze 
stelpost ingezet kan worden, zijn wij gematigd tevreden over deze begroting, 
zeker omdat deze tot 2026, door meer middelen vanuit het Rijk, bijna alle jaren 
positief is. Helaas 2023 niet, door een rekenfout vanuit het Rijk.

We kunnen ons zeker niet rijk rekenen, er zijn nog voldoende uit te voeren 
projecten, waar nog (deels) geld voor gereserveerd moet worden.

Er liggen nogal wat uitdagingen voor de gemeente Heiloo: naast nieuwe of nog uit 
te voeren plannen (denk aan the Spot, Masterplan ’t Loo, de 2e sporthal en IKC 
Zandzoom),  zijn indexaties van grote investeringen, zoals de Afslag A9, maar deels 
meegenomen in deze Begroting. 

Wij verwachten toch nog wel wijzigingen in deze indexaties, als wij kijken naar de 
inflatie tot dit moment. 

Heiloo Lokaal pleit er dan ook nog steeds voor, zoals in voorgaande jaren, kritisch 
te blijven kijken naar wensen van College & Raad, en er zo voor te zorgen dat ook 
in de toekomst Heiloo financieel gezond blijft.

Desondanks heeft Heiloo Lokaal gemeend zowel een Motie als een Amendement 
in te dienen, omdat in ons akkoord is opgenomen dat wij Heiloo een van de 
duurzaamste gemeenten van Nederland wil laten zijn.

• Onze motie gaat over het (laten) plaatsen van Solar Carports binnen de 
gemeente Heiloo. Hier is op dit moment subsidie voor verkrijgbaar bij de 
Provincie Noord-Holland. Onze pas benoemde klimaatburgemeester, Rob 



van der Wal, kan ons vast van goed inzicht en advies voorzien over dit uit te 
voeren project.

• Ons amendement gaat over het versnellen van de vervanging van de 
lichtmasten in Heiloo. Deze staan al ingepland voor de jaren 2023-2026. 
Door het naar voren halen van deze vervanging, denken wij dat Heiloo een 
besparing op de gemeentelijke buitenverlichting kan realiseren, iets wat 
zeker welkom is in deze tijd met hoge energieprijzen.

Zoals al eerder aangegeven, zullen we, ondanks dat we er voor de komende jaren 
redelijk warmpjes bij zitten, toch de tering naar de nering moeten blijven zetten. 

Tot zover in 1e termijn.

Mieke Beemsterboer

Heiloo Lokaal


